
 
Protokół Nr XXXI/21  

z Sesji Rady Miejskiej Orzesze 
w dniu 19 maja 2021r. 

 

XXXI Sesji, która odbyła się w sali widowiskowej w Jaśkowicach przewodniczył Pan Jan 
Mach – Przewodniczący Rady Miejskiej Orzesze. 

 
Obrady rozpoczęto 19 maja 2021r. o godz. 15:00, a zakończono o godz. 16:10 tego samego 
dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 19 członków – lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

Nieobecni Radni: 
- Rajmund Gazda 
- Damian Kiecka 

Płyta CD z nagraniem z sesji stanowi załącznik do protokołu. 

 

1. Otwarcie Sesji 
Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził, że na sali jest 19 radnych, co 
stanowi kworum do podejmowania prawomocnych uchwał.  

Na protokolanta powołał Marzenę Nowak.  

W skład Komisji Uchwał i Wniosków zaproponował Radnego Artura Brandys oraz Radnego 
Lechosława Łukasik. Jako Przewodniczącego Komisji zaproponował Radnego Artura 
Brandys. 

Głosowano w sprawie: 
powołania Komisji Uchwał i Wniosków.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna 
Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr 
Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło 
NIEOBECNI (3) Rajmund Gazda, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka 
 
 
 



 
 
2. Wnioski dotyczące zmiany porządku obrad 
Przewodniczący poinformował o konieczności wycofania z punktu 7 porządku obrad projektu 
uchwały, który nie uzyskał pozytywnej opinii Komisję Gospodarki Komunalnej, 
Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy oraz wycofania punktu 5 porządku obrad „realizacja 
zapisów strategii miasta Orzesze” ze względu na nieobecność naczelnika referującego ten 
temat. 
  
Głosowano w sprawie: 
wycofania z punktu 7 projektu uchwały dotyczącego miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla terenu położonego w Orzeszu w sołectwie Zawada. Etap I.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna 
Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr 
Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło 
NIEOBECNI (3) Rajmund Gazda, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka 
 
 
Głosowano w sprawie: 
wycofania z porządku obrad punktu 5 "realizacja zapisów strategii miasta Orzesze".  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna 
Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr 
Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło 
NIEOBECNI (3) Rajmund Gazda, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka 
 
 
3. Przegłosowanie zgłoszonych i nieuwzględnionych poprawek do protokołu z XXIX 
Sesji 
Nie zostały zgłoszone żadne poprawki. 
 
Na posiedzenie przybyła Radna Joanna Kalus-Grzegorzek – 20 osób obecnych na sali 
 
 
4. Sprawozdania z realizacji: Gminnego Programu Współpracy Gminy z organizacjami 
pozarządowymi, Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych i Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2020 
Przewodniczący poinformował, że sprawozdania szczegółowo zostały omówione na Komisji 
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy. 



Głosowano w sprawie: 
przyjęcia sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych i Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2020.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, 
Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, 
Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło 
NIEOBECNI (2) Rajmund Gazda, Damian Kiecka 
 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Współpracy Miasta z organizacjami 
pozarządowymi za rok 2020.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, 
Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, 
Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło 
NIEOBECNI (2) Rajmund Gazda, Damian Kiecka 
 
 
5. Realizacja zapisów strategii Miasta Orzesze  
(punkt zdjęto z porządku obrad) 
 
 
6. Sprawozdanie Burmistrza z prac w okresie międzysesyjnym i wolne głosy 
 
Na wstępie Burmistrz poinformował że: 

• trwa realizacja zadania dotyczącego montażu efektywnego energetycznie oświetlenia 
ulicznego w Mieście Orzesze II, 

• 13 maja br. nastąpiło uroczyste przekazanie przez Marszałka Województwa Śląskiego 
umowy na dofinansowanie zadania budowa centrum przesiadkowego w Mieście 
Orzesze, 

• rozważana jest możliwość w przyszłości rozszerzenia bezpłatnej komunikacji, tak aby 
mieszkańcy z różnych części Orzesza mogli być dowiezieni na dworzec i skorzystać z 
transportu kolejowego celem dojazdu do Katowic czy Rybnika,  

• został opracowany już projekt remontu drogi nr 925, 
• na spotkaniu z Marszałkiem Województwa został zasygnalizowany temat planowanej 

rozbudowy Szkoły Podstawowej w Orzeszu-Zawadzie, 
• obecnie trwa przygotowanie przetargu na termomodernizację budynków komunalnych 

przy ulicy Batorego, Uczniowskiej, Długosza, Centralnej i Żorskiej, 



• złożono wniosek o dofinansowanie termomodernizacji kolejnych 12 obiektów 
komunalnych, 

• uzyskano w Lokalnej Grupie Działania „Ziemia Pszczyńska” pozytywną ocenę 
wniosku o dofinansowanie budowy boiska wielofunkcyjnego w Orzeszu-Zawiści, 
który przekazano do Urzędu Marszałkowskiego w celu dalszej oceny, 

• opracowywane są miejscowe plany zagospodarowania przestrzennego dla kolejnych 
terenów, 

• w Urzędzie działa Punkt Informacyjno-Konsultacyjny programu „Czyste Powietrze” i 
zwrócił się do radnych o rozpowszechnienie tej informacji wśród mieszkańców 
miasta. 

 
 
W związku z poruszonymi przez Radnych sprawami wyjaśniono, że: 

• kwestia likwidacji przejazdu kolejowego na ul.Rybnickiej nie jest w gestii Urzędu. 
Z informacji pozyskanych  przekazano, że projekt organizacji, który jest niezbędny do 
wykonania robót w pasie drogowym, jest nadal w Urzędzie Marszałkowskim celem 
jego zatwierdzenia, dlatego wykonawca wystąpił do PKP o wydłużenie terminu do 
31 lipca br., 

• do remontu końcowego odcinka ul.Odrodzenia będzie można przystąpić po 
zakończeniu prac związanych z budową gazociągu, 

• w przyszłym tygodniu rozpoczną się prace dotyczące remontu ul.Słowiańskiej. 

• w miesiącu czerwcu będzie można przystąpić do przetargu na remont odcinka 
ul.Rajcy, na co otrzymano dofinansowanie z Urzędu Wojewódzkiego, 

• sprawą doświetlenia pasów naprzeciw Kościoła w Jaśkowicach zajmuje się Starostwo 
Powiatowe,  

• koszt budowy zaplecza sanitarno-szatniowego przy ul.Bukowina po przetargu i 
negocjacjach wynosi 1 040 000 złotych z terminem wykonania do października 2021 
roku. Dodano, że dla tej inwestycji zgodnie też z sugestiami radnych na okres 
6 miesięcy powołany został Inspektor Nadzoru Zewnętrznego za kwotę 2.300zł 
miesięcznie,  

• na dzień dzisiejszy nie jest jeszcze podjęta decyzja co do tego, kto będzie 
administrował wybudowany obiekt zaplecza szatniowo-sanitarnego przy ul.Bukowina, 

• po konsultacjach z prawnikiem do wykonawcy zostało skierowane pismo o zwrot 
poniesionych kosztów dwóch opinii opracowanych w związku z upadnięciem podłóg 
w przedszkolu w Jaśkowicach, 

• sprawdzone zostanie pod względem prawnym czy można na stronie BIP-u Urzędu 
zamieścić opracowane opinie dotyczące upadnięcia podłóg w przedszkolu w 
Jaśkowicach,  

• na realizację drugiego etapu remontu ulicy Wybickiego sporządzany jest projekt 
przebudowy sieci energetycznej, co było też związane z koniecznością uzyskania 
zgody lasów państwowych na wejście w teren, 

• po konsultacji z urbanistą ustalono, że do końca przyszłego tygodnia plan Zawady 
zostanie poprawiony. 



 

Sekretarz Miasta przekazała informacje dotyczące trwającego Narodowego Spisu 
Powszechnego ludności i mieszkań. 

Przewodniczący stwierdził, że należałoby zwrócić uwagę pracownikom firmy realizującej 
budowę zaplecza sanitarno-szatniowego przy ul.Bukowina, aby nie parkowali swoich 
samochodów na chodniku. 

Radny Stanisław Wycisło przekazał mieszkańcom informację, że w Sołectwie Zawiść ruszyła 
inwestycja gazociągu i zaczęły się prace ziemne, które powinny się zakończyć w miesiącach 
czerwiec, lipiec.  

 
7. Uchwały: 
a) Podjęcie uchwały dotyczącej miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
dla terenu położonego w Orzeszu sołectwie Zawada. Etap I 
(punkt zdjęto z porządku obrad) 
 
 
b) Podjęcie uchwały dotyczącej podtrzymania stanowiska w sprawie skargi na 
Burmistrza Miasta Orzesze 
Przewodniczący poinformował, że skarga została złożona dnia 12.03.2021r., którą do Rady 
przesłało Samorządowe Kolegium Odwoławcze w Katowicach pismem z dnia 26.03.2021r. 
Dodał, że celem jej rozpatrzenia swoje posiedzenie w dniu 18.05.2021r. odbyła Komisja 
Skarg, Wniosków i Petycji. Wyjaśnił, że skarga dotyczyła kilku kwestii, dlatego zgodnie ze 
stanowiskiem Komisji przygotowane zostały dwa projekty uchwał. Dopowiedział, że jedna 
kwestia dotyczy wcześniej rozpatrywanej skargi, a obecnie złożona nie wykazuje nowych 
okoliczności, w związku z czym na podstawie przepisów KPA, Komisja proponuje 
podtrzymać stanowisko zajęte w uchwale podjętej w październiku 2020 roku. Poinformował, 
że co do pozostałych kwestii Komisja proponuje uznać skargę za bezzasadną, a uzasadnienie 
stanowiska zostało zawarte w załączniku do projektu uchwały.  

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały dotyczącej podtrzymania stanowiska w sprawie skargi na Burmistrza 
Miasta Orzesze.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, 
Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, 
Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, 
Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Wojciech Dudek 
BRAK GŁOSU (1) Krzysztof Giel 
NIEOBECNI (2) Rajmund Gazda, Damian Kiecka 
 
 



c) Podjęcie uchwały dotyczącej rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta Orzesze 
 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały dotyczącej rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta Orzesze.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, 
Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, 
Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, 
Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Wojciech Dudek 
BRAK GŁOSU (1) Krzysztof Giel 
NIEOBECNI (2) Rajmund Gazda, Damian Kiecka 
 
 
d) Podjęcie uchwały dotyczącej zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Orzesze na lata 2021-2040 
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały dotyczącej zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Orzesze na 
lata 2021-2040.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Krzysztof Giel, Joanna Kalus-
Grzegorzek, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, 
Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, 
Stanisław Wycisło 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kurasz, Adam Ratka 
NIEOBECNI (2) Rajmund Gazda, Damian Kiecka 
 
 
e) Podjęcie uchwały dotyczącej zmian w budżecie Miasta Orzesze na 2021 rok 
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały dotyczącej zmian w budżecie Miasta Orzesze na 2021 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
 



Wyniki imienne: 
ZA (15) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Krzysztof Giel, Joanna Kalus-
Grzegorzek, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, 
Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Jan Spendel, Piotr Szola, Stanisław Wycisło 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna Kurasz, Adam Ratka, Mateusz 
Szweda 
NIEOBECNI (2) Rajmund Gazda, Damian Kiecka 
 
 
f) Podjęcie uchwały dotyczącej zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach na realizację zadania - 
"Kompleksowe uporządkowanie gospodarki ściekowej w Gminie Orzesze” 
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały dotyczącej zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach na realizację zadania - "Kompleksowe 
uporządkowanie gospodarki ściekowej w Gminie Orzesze”.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, 
Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Jan Spendel, Piotr 
Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Joanna Kurasz, Adam Ratka 
NIEOBECNI (2) Rajmund Gazda, Damian Kiecka 
 
 
g) Podjęcie uchwały dotyczącej dopuszczenia zapłaty podatków stanowiących dochody 
budżetu Miasta Orzesze innym instrumentem płatniczym 
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy. 

Skarbnik Miasta poinformowała, że program dotyczący bezpłatnego korzystania przez gminy 
z terminali płatniczych został przedłużony, dlatego proponuje się podjąć uchwałę na kolejny 
okres obowiązywania tego programu, aby mieszkańcy w Urzędzie mogli dokonywać 
płatności kartą. 
 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały dotyczącej dopuszczenia zapłaty podatków stanowiących dochody budżetu 
Miasta Orzesze innym instrumentem płatniczym.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
 



Wyniki imienne: 
ZA (19) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, 
Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, 
Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło 
NIEOBECNI (2) Rajmund Gazda, Damian Kiecka 
 
 
h) Podjęcie uchwały dotyczącej określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku 
mieszkaniowego i wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego osoby 
ubiegającej się o przyznanie dodatku mieszkaniowego 
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy. Przedstawił protokół z 
dnia 19 maja 2021r. z przeprowadzonych konsultacji w celu poznania opinii organizacji 
pozarządowych i podmiotów, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie projektów aktów prawa miejscowego w sprawie: 

• zwolnienia z części opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli 
nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi 
kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku 
przydomowym, 

• wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży nieruchomości 
gruntowej, 

• wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego i wzoru deklaracji o dochodach 
gospodarstwa domowego osoby ubiegającej się o przyznanie dodatku 
mieszkaniowego. 

Protokół stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały dotyczącej określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku 
mieszkaniowego i wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego osoby ubiegającej 
się o przyznanie dodatku mieszkaniowego.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, 
Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, 
Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło 
NIEOBECNI (2) Rajmund Gazda, Damian Kiecka 
 
 
i) Podjęcie uchwały dotyczącej zwolnienia z części opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi 
jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w 
kompostowniku przydomowym 
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy. 



Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Odpadów Komunalnych wyjaśnił, że po 
złożeniu deklaracji o kompostowaniu bioodpadów będzie możliwość skorzystania przez te 
osoby z obniżenia opłaty za odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych w wysokości 
2zł od każdego mieszkańca. Dodał, że gminy zgodnie z ustawą są zobowiązane do 
wprowadzenia ulg dla mieszkańców kompostujących bioodpady, jak również do odbioru 
odpadów składowanych w pojemnikach brązowych. 
 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały dotyczącej zwolnienia z części opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi 
jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w 
kompostowniku przydomowym.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Grzegorz Kaczmarczyk, Joanna 
Kalus-Grzegorzek, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, 
Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, Adam Ratka, Jan 
Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda 
PRZECIW (1) Krzysztof Giel 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Stanisław Wycisło 
NIEOBECNI (2) Rajmund Gazda, Damian Kiecka 
 
 
j) Podjęcie uchwały dotyczącej wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości zamieszkałej 
położonej na terenie Gminy Orzesze 
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy. Przedstawił protokół z 
dnia 23 lutego 2021r. z przeprowadzonych konsultacji w celu poznania opinii organizacji 
pozarządowych i podmiotów, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie projektów aktów prawa miejscowego w sprawie wzoru 
deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 
właściciela nieruchomości zamieszkałej położonej na terenie Gminy Orzesze 
Protokół stanowi załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały dotyczącej wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości zamieszkałej położonej 
na terenie Gminy Orzesze.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, 
Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, 



Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło 
NIEOBECNI (2) Rajmund Gazda, Damian Kiecka 
 
 
k) Podjęcie uchwały dotyczącej nadania nazw drogom wewnętrznym 
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Ładu i Porządku oraz Przestrzegania Prawa. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały dotyczącej nadania nazw drogom wewnętrznym.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, 
Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, 
Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło 
NIEOBECNI (2) Rajmund Gazda, Damian Kiecka 
 
 
l) Podjęcie uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny 
sprzedaży nieruchomości gruntowej 
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży 
nieruchomości gruntowej.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, 
Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, 
Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło 
NIEOBECNI (2) Rajmund Gazda, Damian Kiecka 
 
 
m) Podjęcie uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
gruntowych stanowiących własność Gminy Orzesze 
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Gospodarki Komunalnej, Budownictwa, Budżetu i Mienia Gminy. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowych 
stanowiących własność Gminy Orzesze.  



Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, 
Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, 
Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło 
NIEOBECNI (2) Rajmund Gazda, Damian Kiecka 
 
 
n) Podjęcie uchwały dotyczącej ustalenia średniej ceny paliwa na terenie Miasta Orzesze 
na rok szkolny 2021/2022 
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Kultury, Oświaty, Turystyki, Rekreacji i Sportu. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały dotyczącej ustalenia średniej ceny paliwa na terenie Miasta Orzesze na rok 
szkolny 2021/2022.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Wojciech Dudek, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Joanna Kurasz, Lechosław Łukasik, Jan Mach, 
Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa Potysz, 
Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło 
NIEOBECNI (2) Rajmund Gazda, Damian Kiecka 
 
 

8. Zamknięcie Sesji 
W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady 
zamknął XXXI Sesję Rady Miejskiej Orzesze, dziękując wszystkim za udział w posiedzeniu. 

   
 
 
 
 
                                                            Przewodniczący 
     Protokołowała        Rady Miejskiej 
 
mgr Marzena Nowak                             mgr inż. Jan Mach 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 
 


